
ZMČ19 – 5.9.2022 
 
Odpověď na dotaz v rámci interpelace občana p. Skřivana: 
 
Vážený pane Skřivane, 
  
tímto reaguji na Vaši interpelaci ze dne 5.9.2022. K Vašemu dotazu sděluji, že uvedená kotelna byla 
pořízena z toho důvodu, že dosavadní provozovatel SZTE požádal o ukončení licence na výrobu a 
rozvod tepelné energie pro lokalitu Rohožník a vypověděl městské části Praha 21 smlouvu. Bylo proto 
nutné zajistit nový zdroj vytápění pro objekt zdravotnického střediska tak, aby toto mohlo i nadále 
zůstat v provozu.  
 
Dle stanoviska MHMP v související věci nebyl postup MČ shledán jako v rozporu se zákonem, naopak 
MHMP konstatoval, „že se městská část Praha 21 zachovala jako správný hospodář v péči o své 
nemovitosti, kterým zajistila vytápění z nového zdroje, když došlo k ukončení provozu (dne 
31.12.2021) ze soustavy zásobování tepelnou energií“. 
S pozdravem 
 
Milan Samec 
 


